
Z Á P I S N I C A 
napísaná zo zasadania Obecného zastupiteľstva v Krušetnici 

konaného dňa 13. mája 2011 

 ––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 

P r í t o m n í : Poslanci podľa pripojenej prezenčnej listiny 

 

N e p r í t o m n ý: - - - 

 

H o s t i a :  PaedDr. Ing. Mária Olešová, riaditeľka ZŠ s MŠ Krušetnica 

 

     Zasadanie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce p. Jozef Stančík, ktorý 

privítal prítomných a uviedol, ţe zasadanie obecného zastupiteľstva je uznášania schopné. 

Ďalej privítal riaditeľku ZŠ s MŠ Krušetnica p. Máriu Olešovú. 

       Za zapisovateľku bola určená pracovníčka obecného úradu p. Alţbeta Páterková, za 

overovateľov starosta určil p. Teréziu Pacoňovú a p. Martina Bodoríka. 

 

Navrhol tento program:  

 

1. Plnenie uznesenia z posledného obecného zastupiteľstva 

2. Plnenie volebného programu za I. štvrťrok 2011 

3. Rozbor hospodárenia za I. štvrťrok 2011 

4. Informatívna správa o pridelených finančných prostriedkoch z ministerstiev 

5. Informatívna správa o projekte „Zásobovanie vodou, odkanalizovanie a čistenie 

odpadových vôd v regióne Orava“ 

6. Informatívna správa o projekte „Záchrana prírodného dedičstva v česko-

slovenskom prihraničí“ 

7. Informatívna správa o stavebných pozemkoch v IBV Sihly 

8. Informatívna správa o komasácii poľnohospodárskej pôdy v našej obci 

9. Informatívna správa o aktivačnej činnosti podľa § 50j 

10. Informatívna správa o výstavbe telocvične (spojená s obhliadkou stavby) 

11. Informatívna správa o Sčítaní obyvateľov, domov a bytov v roku 2011 

12. Informatívna správa o havarijnom stave 12 bj. v obci 

13. Voľba hlavného kontrolóra obce 

14. Informácie poslancov o svojich volebných obvodoch 

15. Rôzne – prejednanie žiadostí 

16. Diskusia 

17. Schválenie uznesenia a záver 

 

R O K O V A N I E : 

 
Po prečítaní programu starosta obce navrhol doplniť hneď na začiatok programu bod: 

- Správa riaditeľky ZŠ s MŠ Krušetnica 

a tieţ bod 10 presunúť na koniec programu s odôvodnením, ţe tento bude spojený 

s obhliadkou výstavby telocvične na mieste samom. 

Taktieţ vyzval poslancov, v prípade ak niečo majú na doplnenie alebo na zmenu programu, 

nech sa vyjadria. Poslanci jednohlasne schválili program jednania, nemali ţiadne návrhy ani 

pripomienky. 

 



Starosta obce vyzval p. riaditeľku základnej školy o podanie správy. Riaditeľka hneď 

v úvode oboznámila poslancov, ţe poţiadala o doplnenie do programu sama, nakoľko chce 

uviesť na správne miesto informácie týkajúce sa materskej školy. Ako je všetkým známe, 

materská škola sa nachádza v havarijnom stave. Ţiadali Regionálny úrad verejného 

zdravotníctva v Dolnom Kubíne o udelenie výnimky pre prijatie 32 detí do MŠ, avšak 

výnimka schválená nebola, z dôvodu, ţe v budove sú problémy s herňou a jedálňou, spálňou 

a hygienickým zariadením. Povolená bola kapacita 21 detí. Pre školský rok 2011/2012 bolo 

prijatých 21 detí a to podľa presných kritérií, t. j. 17 predškolákov, 3 deti, ktoré uţ MŠ 

navštevovali v predchádzajúcom školskom roku a bolo vyhovené 1 ţiadosti matky, ktorá 

priniesla potvrdenie, ţe nastupuje do zamestnania. Ostatným 8 ţiadostiam nebolo vyhovené, 

nakoľko je plný stav detí.  

K správe starosta uviedol, ţe v prípade, ak niektorá z matiek, ktoré podali ţiadosť 

v priebehu školského roka nastúpi do zamestnania, prinesie o tom potvrdenie, dieťa bude 

prijaté do MŠ aj napriek naplnenej kapacite. Tieţ uviedol, ţe bola podaná ţiadosť na 

Ministerstvo školstva SR prostredníctvom Krajského školského úradu v Ţiline na 

rekonštrukciu materskej školy. Do dnešného dňa nám neprišla ţiadna odpoveď. V prípade 

schválenia ţiadosti sa bude rekonštrukcia realizovať, avšak pri neúspechu ţiadosti nie sú pre 

tento rok finančné prostriedky na takúto nákladnú rekonštrukciu. 

Poslanec p. Dorušák uviedol, ţe v prípade neschválenia ţiadosti je potrebné hľadať inú 

alternatívu na rekonštrukciu MŠ – vymeniť aspoň hygienické zariadenia, prerobiť kuchyňu 

s herňou, k čomu starosta uviedol, ţe na takúto rekonštrukciu je potrebných cca 6.640,- €, 

ktoré obec nemá na tento účel, nakoľko tento rok je potrebné pokryť vlastnými finančnými 

prostriedkami výstavbu telocvične vo výške 5% z celkového projektu. 

Po ukončení diskusie k tejto téme starosta poďakoval p. riaditeľke za vysvetlenie a vyzval 

poslancov, aby sa naďalej riadili programom podľa pozvánky. 

 

V bode 1/ starosta obce oboznámil prítomných o plnení uznesenia z posledného 

obecného zastupiteľstva.  

Oboznámil o informovaní sa o preloţenie elektrického stĺpa na kriţovatke pri kostole 

u SSE, kde uviedol, ţe SSE nám to nepreloţí na svoje náklady, museli by sme si to vykonať 

svojpomocne, čo by stálo cca 4.000,- €. Bude sa to riešiť v budúcnosti, keď sa bude realizovať 

výstavba námestia.  

Ďalej informoval o prejednaní vchodov do garáţí pri 6 bj., kde uviedol, ţe sa zhodli 

s nájomníkmi, ţe východ z druhej strany garáţí by bol nebezpečný a náklady na prerobenie 

vysoké. 

Starosta ďalej uviedol, ţe bol osobne preskúmať opodstatnenosť ţiadosti o poskytnutie 

finančných prostriedkov na obnovu posilňovne a zistil, ţe nikto zo ţiadateľov uţ posilňovňu 

nenavštevuje, príp. málokedy. Chodia tam iní mladí ľudia, ktorých je tieţ málo a posilňovňa 

nepotrebuje takú veľkú finančnú investíciu.  

Taktieţ bol vyhlásený v obecnom rozhlase zákaz parkovania v kriţovatke pri kostole, 

ktoré sa hneď od vyhlásenia aj dodrţiava. 

 

Starosta obce vyzval poslanca p. Dorušáka, predsedu komisie ţivotného prostredia, 

výstavby a územného plánovania, aby podal správu o plnení uznesenia. 

Poslanec uviedol, ţe boli na obhliadke cesty a hrádze za domom p. Jána Repôňa, č. 161 

a doporučujú, aby tam bola doplnená 1 rúra na najhoršie miesto a ostatné je potrebné zasypať. 

K odpredaju parciel, ktoré sa nachádzajú v IBV Sihly a chcú ich odkúpiť manţelia Chyloví 

uviedol, ţe nedoporučujú schválenie odpredaja parciel, nakoľko tieto sa môţu v budúcnosti 

vyuţiť ako obecný pozemok pod výstavbu obchodu príp. iné. 



Starosta tieţ vyzval poslankyňu p. Jančovú, predsedkyňu komisie na ochranu verejného 

poriadku, aby navrhla chýbajúceho člena do tejto komisie. Poslankyňa navrhla p. Lukáša 

Floreka, č. 164, s ktorých návrhom súhlasili všetci poslanci a člen bol zvolený jednohlasne. 

 

V bode 2/ starosta oboznámil s plnením volebného programu za I. štvrťrok 2011. 

V realizácii je výstavba telocvične a projekt „Záchrana prírodného dedičstva v česko-

slovenskom prihraničí“ – budovanie náučného chodníka. Bolo ukončené vyspravenie obecnej 

komunikácie po zimných výtlkoch a tieţ ukončená kanalizácia v časti Za voda – bol poloţený 

asfaltový koberec, ostáva ešte vykonať tlakové skúšky. V ďalších mesiacoch sa plánuje 

cvičenie členov DPZ Krušetnica, v začiatku sú aj projekty na rekonštrukciu predajne COOP 

Jednota. Pílenie líp na cintoríne sa necháva na jesenné obdobie. 

 

V bode 3/ pracovníčka OcÚ p. Beganová predloţila Rozbor hospodárenia za I. štvrťrok 

2011, ktorý tvorí prílohu č. 1 tejto zápisnice. Rozbor prítomným poslancom podrobne 

prečítala a oboznámila ich so všetkými poloţkami v príjmovej aj výdavkovej časti. Uviedla, 

ţe obec sa pri financovaní obecnej samosprávy riadila stanoveným rozpočtom. Plnenie 

rozpočtu v I. štvrťroku 2011 bolo v súlade s rozpočtovými pravidlami na všetkých úsekoch 

samosprávy. Pripomienky zo strany poslancov neboli ţiadne, Rozbor hospodárenia za I. 

štvrťrok 2011 bol jednohlasne schválený.  

 

V bode 4/ starosta informoval, ţe do dnešného dňa nám nebola doručená ţiadna odpoveď 

ani na jednu ţiadosť, ktoré boli zaslané na rôzne ministerstvá o poskytnutie finančných 

prostriedkov. O ďalšom priebehu bude informovať na budúcich zastupiteľstvách. 

 

V bode 5/ starosta informoval o ukončení projektu „Zásobovanie vodou, odkanalizovanie 

a čistenie odpadových vôd v regióne Orava“, t. j. o vybudovaní kanalizácie v našej obci, 

v časti Za voda. Keďţe tento projekt sa realizoval v jeseni 2010, v roku 2011 bol poloţený 

nový asfaltový koberec, čím sa projekt ukončil. Ostáva vykonať iba tlakové skúšky. 

 

V bode 6/ starosta informoval o začatí realizácie projektu „Záchrana prírodného 

dedičstva v česko-slovenskom prihraničí“. Na projekt bolo vytvorené občianske zdruţenie 

Eko-centrum so sídlom v Oravskom Podzámku, kde ako vedúci partner je obec Lomná 

a projektoví partneri sú obec Krušetnica, obec Hruštín, obec Vlachovice a obec Bohuslavice. 

V projekte je zámerom našej obce ako partnera vybudovanie náučného chodníka – kaplnka 

Vaňovka a čistenie súkromných hôr. Do zamestnania boli prijatí traja pracovníci – Marián 

Florek, Peter Janckulík a Dušan Dupčák, ktorí tento projekt realizujú – čistia, vyspravujú 

a budujú tento náučný chodník. Práce by mali byť ukončené do konca októbra 2011. 

 

V bode 7/ starosta informoval o stavebných pozemkoch v IBV Sihly. Uviedol, ţe v II. 

ulici sú stavebné pozemky uţ vo vlastníctve ţiadateľov, resp. stavebníkov. Je problém ešte 

v I. ulici, nakoľko prebieha dedičské konanie po neb. Štefanovi Zigmanovi, ktorý je 

spoluvlastníkom parciel, ktoré sa nachádzajú na začiatku stavebných pozemkov. Kým nebude 

ukončené dedičské konanie, nie je moţné dokončiť vykúpenie parciel, v ktorých je 

spoluvlastníkom uţ vyššie spomínaný neb. Štefan Zigman.  

 

V bode 8/ starosta informoval o pokračovaní v komasácii poľnohospodárskej pôdy 

v našej obci. Výsledok tejto komasácie sa nachádza na mapách, ktoré sa nachádzajú 

v zasadačke obecného úradu; je moţné do nich kedykoľvek nahliadnúť. Či však komasácia 

bude ukončená, o tom rozhodnú vlastníci pozemkov, kde musí súhlasiť 70%. Kaţdý vlastník, 

ktorý podal námietku bude osobitne riešený a aţ potom sa bude pokračovať v komasovaní. 



Taktieţ bol zaslaný list ministrovi pôdohospodárstva a rozvoja vidieka SR p. Zsoltovi 

Simonovi so ţiadosťou o poskytnutie finančných prostriedkov na vybudovanie prístupových 

ciest k pozemkom vlastníkov. Na budúcom obecnom zastupiteľstve bude starosta informovať 

o akejkoľvek odpovedi na túto ţiadosť. 

 

V bode 9/ starosta poţiadal p. Páterkovú, pracovníčku obecného úradu o podanie správy, 

týkajúcej sa aktivačnej činnosti. Uviedla, ţe od 01. 05. 2011 má obec podpísanú Dohodu 

o poskytnutí príspevku na podporu zamestnanosti na realizáciu opatrení na ochranu pred 

povodňami a na riešenie následkov mimoriadnej situácie - § 50j, na ktorú boli prijatí 4 UoZ 

(Július Pacoň, Jozef Lajda, Pavol Florek a Karolína Floreková) po dobu 6 mesiacov. Títo 

pracovníci vykonávajú práce, ktoré súvisia s preventívnymi prácami na ochranu pred 

povodňami, zabezpečovacími prácami pri povodniach na tokoch Bielej Oravy. 

 

V bode 10/ starosta informoval o pokračovaní vo výstavbe telocvične podľa projektu. 

V marci bola podaná ţiadosť o platbu č. 1 – na projektovú dokumentáciu, externý manaţment 

a časť stavebných prác v celkovej výške 129.131,85 €. Ţiadosť o platbu nám bola schválená, 

avšak do dnešného dňa nám neboli finančné prostriedky uhradené. Taktieţ bolo poţiadané 

o zmenu časového harmonogramu pri stavebných prácach, nakoľko tieto nie je moţné 

vykonať do stanoveného termínu, pretoţe zimné obdobie trvalo dlhšie a počas neho nebolo 

moţné v prácach pokračovať. Po ukončení zasadania obecného zastupiteľstva bude 

pokračovať aj obhliadka telocvične. 

 

V bode 11/ starosta obce poţiadal p. Páterkovú, pracovníčku OcÚ, aby predniesla správu 

o Sčítaní obyvateľov, domov a bytov, ktoré sa bude konať v tomto roku. Uviedla, ţe sčítanie 

sa uskutoční v čase od 13. 5. 2011 do 6. 6. 2011, pričom rozhodujúci dátum je polnoc 20. 5. 

2011. Od 13. 5. 2011 začnú sčítací komisári (pre našu obec Zlatka Beganová, Alţbeta 

Páterková a Katarína Mikytová) navštevovať domácnosti, kde budú roznášať sčítacie tlačivá 

a najneskôr    6. 6. 2011 ich pozbierajú. Informovanosť o tejto akcii je zverejnená aj na 

úradnej tabuli pred bývalou poštou a tieţ na webovej stránke obce. 

 

V bode 12/ starosta informoval o havarijnom stave 12 bj. Uviedol, ţe v čase daţďov bolo 

zistené, ţe zateká strecha na bytovke, tieţ sa nachádza na pôjde rozsiahla plesnina. Je preto 

potrebné zváţiť nové pokrytie strechy. Dal vypracovať cenové ponuky rôznym klampiarskym 

firmám – Belkoťák Rabča, Stavebné centrum – Tripostav Námestovo a Kramarčíkovcom 

z Lokce, ktorí do dnešného dňa ponuku nepriniesli. Uviedol, ţe po doručení tejto cenovej 

ponuky bude komisia pre výstavbu vyhodnocovať tieto ponuky.  

Poslanci uviedli, ţe aj v prípade nedostatku finančných prostriedkov je potrebné strechu 

pokryť, nakoľko bytovka bude zatekať naďalej a tým nám v budúcnosti vzniknú vyššie 

náklady na jej rekonštrukciu.  

 

V bode 13/ pracovníčka OcÚ p. Páterková informovala o doručení dvoch obálok na 

voľbu hlavného kontrolóra, ktorá sa koná v súlade s § 18a ods. 4 a ods. 8 písm. a) zák. č. 

369/1990 Z. z. o obecnom zriadení. V termíne doručili ţiadosti p. Mária Naništová, terajšia 

kontrolórka obce a p. Mgr. Alena Miklušáková, zástupkyňa riaditeľky ZŠ s MŠ Krušetnica. 

Poslanci skonštatovali, ţe obidve uchádzačky doloţili k ţiadosti všetky poţiadavky 

výberového konania. K voľbe sa však nepristúpilo z dôvodu, ţe nastal rozpor pri vysvetľovaní 

si § 18 ods. 2 – funkcia hlavného kontrolóra je nezlučiteľná s funkciou po c/ člena orgánu 

právnickej osoby, ktorej zriaďovateľom alebo zakladateľom je obec. Keďţe obec je 

zriaďovateľom ZŠ s MŠ Krušetnica – kto je jej členom? Keďţe hlavnému kontrolórovi podľa 

zákona podlieha aj kontrolná činnosť ZŠ s MŠ Krušetnica – je moţné, aby mohla byť zvolená 



zástupkyňa tejto právnickej osoby za hlavného kontrolóra obce? Po rôznom uvaţovaní sa 

nakoniec poslanci zhodli na tom, aby sa obec písomne obrátila na Ministerstvo vnútra SR, 

ktoré podá vysvetlenie k spornému paragrafu. Aţ po doručení vyjadrenia z ministerstva sa 

vykoná riadna voľba hlavného kontrolóra. 

 

V bode 14/ starosta vyzval poslancov, aby podali informácie o svojich volebných 

obvodoch.  

Poslankyňa Mgr. Danka Jančová uviedla, ţe je potrebné zakryť kanalizačnú šachtu pri p. 

Erike Murínovej, č. 241 a tieţ opraviť zábradlie na Zhoreliskách, aby zbytočne nedošlo 

k úrazu. Ďalej uviedla, ţe v rozhovore s občanmi viacerí uviedli, ţeby bolo dobré, aby 

v blízkosti kostola bola teplá voda, či to nie je moţné riešiť prietokovým ohrievačom na 

verejných WC. Taktieţ dala návrh na zvýšenie nájomného v KD na celodenný predaj.  

K týmto návrhom starosta uviedol, ţe kanalizačná šachta a zábradlie budú čo najskôr 

opravené. K riešeniu teplej vody na verejných WC uviedol, ţe tak pri kostole ako aj na WC sa 

na zimné obdobie voda zastavuje, lebo by zamrzla. Preto by nebolo dobré to riešiť 

prietokovým ohrievačom na verejných WC. Do budúceho zastupiteľstva sa pouvaţuje 

o zriadení teplej vody buď na farskom úrade, alebo niekde, kde voda nezamrzne. Pri návrhu 

na zvýšenie nájomného v KD na celodenný predaj boli všetci poslanci jednohlasní – 

odsúhlasili výšku nájomného z pôvodných 85,- € na 100,- €, pričom uviedli, ţe chodia do 

našej obce na nákupy do KD občania viacerých obcí, preto aj výška trţieb je omnoho vyššia 

ako pri predaji na predajom mieste. 

Poslankyňa Anna Rončáková uviedla, ţe je potrebné vykonať opravu obecného 

rozhlasu tak na niţnom ako aj vyšnom konci z dôvodu, ţe miestami ho je hlaso počuť. 

Taktieţ je potrebné upraviť okolie materskej školy, hlavne popri rieke. 

K tomuto návrhu starosta uviedol, ţe oprava obecného rozhlasu a tieţ úprava okolia materskej 

školy bude vykonaná v čo najkratšom čase. 

Poslanec Jozef Dorušák uviedol, ţe je potrebné písomne upozorniť p. Jozefa Janečka, 

č. 73 na nesprávne čistenie ţumpy. Túto pravidle čistí v obedňajších hodinách, čo na jednej 

strane spôsobuje zápach a na druhej táto hadica tvorí prekáţku na miestnej komunikácii. 

V tomuto návrhu starosta uviedol, ţe na konanie p. Janečka bolo viacero sťaţností, bol taktieţ 

viackrát upozorňovaný, ale obec ho i napriek tomu opätovne upozorní na túto skutočnosť. 

Poslanec Anton Florek uviedol, ţe v časti Osičiny sa chystá nejaká stavba, podľa 

počutia zrejme strelnica, ktorú realizuje p. Ľubomír Murín, č. 241. Preto poţiadal starostu 

o bliţšie informácie k tejto stavbe.  

Starosta uviedol, ţe na obecný úrad nebola daná ţiadna ţiadosť o takúto stavbu, ale v čo 

najkratšom čase sa pôjde pozrieť na tvárnosť miesta a zistí bliţšie informácie o tejto 

plánovanej stavbe.  

Poslankyňa Terézia Pacoňová uviedla, ţe je potrebné pokosiť cintorín. Tieţ je 

potrebné upozorniť Roľnícke druţstvo na vyspravenie poľných ciest a výjazdov, hlavne 

v časti Kamenný. 

K týmto návrhom starosta uviedol, ţe kosenie cintorína je pripravené na nasledujúci týţdeň, 

keďţe doteraz bolo nepriaznivé počasie. Roľnícke druţstvo bude taktieţ písomne upozornené 

na vykonanie nápravy. 

 

V bode 15/ starosta obce oboznámil poslancov o ţiadosti manţelov Petra a Márie 

Olešových pre poskytnutie finančného príspevku pre ich dcéru Juditu, ktorá reprezentuje 

v pretláčaní rukou. V ţiadosti uviedli, ţe dosahuje výborné výsledky na Slovensku i vo svete 

a najbliţšie sa chystá na majstrovstvá sveta. Keďţe tento šport na úrovni majstrovstiev sveta 

nie je nijako hradený štátom a je finančne náročný, ţiadajú o akýkoľvek finančný príspevok. 



Starosta navrhol príspevok vo výške 150,- €, s ktorým návrhom jednohlasne súhlasili všetci 

poslanci. Príspevok bude vyplatený z pokladne OcÚ p. PaedDr. Ing. Márii Olešovej, bytom 

Krušetnica č. 233, matke Judity Olešovej. 

Starosta obce ďalej informoval o ţiadosti Rodičovského zdruţenia pri ZŠ s MŠ 

Krušetnica, ktoré ţiada poskytnúť finančný príspevok vo výške 100,- € na organizovanie 

oslavy MDD. Poslanci jednohlasne výšku finančného príspevku schválili. Príspevok bude 

vyplatený z pokladne OcÚ p. Danke Jančovej, predsedkyni ZRPŠ pri ZŠ s MŠ Krušetnica. 

Taktieţ informoval o písomnej ţiadosti manţelov Mariána a Silvie Hríňových, bytom 

Krušetnica č. 137 o odkúpenie pozemku obce o rozlohe 102 m2, ktorý sa nachádza medzi ich 

dvorom a miestnou komunikáciou. 

Po bliţšom popise, kde sa pozemok nachádza a po uvedení niektorých poslancov, ţe tento 

pozemok uţ dlhodobo uţívajú, im bol odpredaj pozemku schválený za cenu 1,33 €/m2 s 

podmienkou, ţe v prípade premiestňovania elektrického stĺpa z kriţovatky, tento bude 

umiestnený na okraj tohto pozemku a tieţ bude zrušená dreváreň, ktorá stojí na pozemku. 

Za: 6 Proti: 0 Zdrţal sa: 1 – Jozef Dorušák 

 Ďalej informoval o písomnej ţiadosti p. Mariána Dopatera, bytom Krušetnica č. 159 

o odkúpenie pozemku par. č. 16573 uvedeného na LV 1073 parcely registra E, v k. ú. 

Krušetnica o výmere 22 m2.  

Starosta bliţšie uviedol, ţe sa jedná o bývalú poţiarnu uličku, ktorá sa nachádza medzi p. 

Dopaterom a p. Jánom Repôňom. Poslanci s odpredajom jednohlasne súhlasili. Cena bola 

schválená na 1,33 €/m2. 

 Ďalej informoval o písomnej ţiadosti p. Eleny Rončákovej, bytom Krušetnica č. 208 

o odkúpenie obecného pozemku – záhradky pri bývalom MNV, ktorý sa nachádza pre jej 

rodinným domom za cestou. 

K tejto ţiadosti starosta uviedol, ţe uţ v minulosti bolo manţelom Rončákovým predaných 86 

m2 z obecného pozemku, ktorý sa nachádza pri ich rodinnom dome. Dôvod, ţe nemajú kde 

parkovať je neodpodstatnený, nakoľko pred rodinným domom majú záhradu, z ktorej je 

moţné ubrať a vybudovať malé parkovisko. Parcela, ktorú ţiada p. Rončáková predať sa 

nachádza za cestou, pri bývalom MNV. Niekedy v minulosti sa tam plánovala výstavba 

obecnej bytovky, čo môţe v budúcnosti aj byť. Poslanci v diskusii uviedli, keďţe pozemok 

oproti rodinného domu ţiadateľky je obecný, je moţné ho v budúcnosti vyuţiť na novú 

výstavbu príp. iné, preto jednohlasne neschválili odpredaj pozemku pre ţiadateľku. 

 Starosta tieţ informoval o ţiadosti manţelov Pavla a Veroniky Dupčákových, bytom 

Krušetnica č. 251 o odkúpenie alebo o moţnosti úpravy parcely, ktorá patrí obci, pričom ide 

o časť miestneho rigolu, ktorý sa nachádza za ich pozemkom. 

Tu starosta uviedol, ţe nikomu z bývalých ţiadateľov o odkúpenie tohto rigolu nebol 

schválený odpredaj, nakoľko tento sa tiahne od p. Pavla Verníčka aţ po kostol. Doporučil 

poslancom tento rigol neodpredať, avšak súhlasiť s jeho úpravou. Poslanci k tejto ţiadosti 

uviedli, ţe nebudú robiť výnimku a keď sa v minulosti nikomu neodpredal tento rigol, 

jednohlasne rozhodli, ţe ani teraz sa nepredá, avšak ţiadatelia si ho môţu upraviť tak, aby 

voda v období daţďov nevytekala a nezaplavovala ich záhradu. 

 Starosta ďalej informoval o liste z Okresného riaditeľstva PZ SR, Okresného 

dopravného inšpektorátu v Dolnom Kubíne, v ktorom obciam okresu Námestovo poskytujú 

moţnosť dať si skontrolovať dopravné značenia na miestnych komunikáciách. K tomuto 

poslanci uviedli, ţe pokiaľ to polícia sama ponúka, je dobré si dať dopravné značenie 

skontrolovať. 

 

V bode 16/ ktorý bol určený na diskusiu vystúpil poslanec Anton Florek, ktorý sa spýtal 

starostu, kde by zohnal stanovy Zdruţenia súkromných vlastníkov lesa, nakoľko na poslednej 



schôdzi bol poverený ako overovateľ zápisnice. Taktieţ navrhol, aby bol v najbliţších 

týţdňoch zvolaný verejný hovor s občanmi. 

Starosta k tomu uviedol, ţe stanovy Zdruţenia súkromných vlastníkov lesa si môţe vyţiadať 

od ich predsedu p. Stanislava Floreka. K zvolaniu verejného hovoru uviedol, ţe toto je 

v kompetencii obecného zastupiteľstva, preto nič nebráni v tom, aby bol zvolaný, aby boli 

občania informovaní o veciach verejných. Poslanci sa dohodli, ţe verejný hovor sa uskutoční 

dňa 29. 05. 2011, t. j. v nedeľu o 14.00 hod. v kultúrnom dome s tým, ţe budú prítomní všetci 

poslanci a tieţ starosta obce. 

 

Keďţe nikto ďalší z prítomných poslancov v diskusii nevystúpil, starosta obce poţiadal 

zapisovateľku o prednesenie návrhu na uznesenie. 

 

 

U Z N E S E N I E  č. 2/2011 

________________________ 
 

 

Obecné zastupiteľstvo v Krušetnici 

 

 

A.  BERIE NA VEDOMIE 

 

1/ správu riaditeľky ZŠ s MŠ Krušetnica; 

2/ plnenie uznesenia z posledného obecného zastupiteľstva; 

3/ plnenie volebného programu za I. štvrťrok 2011; 

4/ informatívnu správu o pridelených finančných prostriedkoch z ministerstiev; 

5/ informatívnu správu o projekte „Zásobovanie vodou, odkanalizovanie a čistenie  

    odpadových vôd v regióne Orava“; 

6/ informatívnu správu o projekte „Záchrana prírodného dedičstva v česko-slovenskom  

    prihraničí“; 

7/ informatívnu správu o stavebných pozemkoch v IBV Sihly; 

8/ informatívnu správu o komasácii poľnohospodárskej pôdy v našej obci; 

9/ informatívnu správu o aktivačnej činnosti podľa § 50j; 

    10/ informatívnu správu o výstavbe telocvične; 

    11/ informatívnu správu o Sčítaní obyvateľov, domov a bytov v roku 2011; 

    12/ informatívnu správu o havarijnom stave 12 bj. v obci; 

 

B. SCHVAĽUJE 

 

      1/ rozbor hospodárenia za I. štvrťrok 2011; 

      2/ výmenu strešnej krytina na 12 bj. na základe výberového konania stavebnou komisiou; 

      3/ zvýšenie nájomného v kultúrnom dome na celodenný predaj na výšku 100,- €; 

      4/ odpredaj pozemku, ktorý je zobrazený ako C-KN parc. 1/10 – zastavané plochy  

          a nádvoria – o výmere 100 m2 v 1/1-úč., ktorá je zapísaná na LV č. 473, k. ú.  

          Krušetnica pre manţelov Mariána Hríňa a Silviu Hríňovú rod. Janckulíková, obaja  

          bytom Krušetnica č. 137 za dohodnutú sumu 133,00 €;  

      5/ odpredaj pozemku, ktorý je zobrazený ako E-KN parc. 16573 – ostatné plochy –  

          o výmere 22 m2 v 1/1-úč., ktorá je zapísaná na LV č. 1073, k. ú. Krušetnica pre  

          p. Mariána Dopatera, rod.Dopater, bytom Krušetnica č.159 za dohodnutú sumu 29,26 €. 

 



 C. NESCHVAĽUJE 

 

      1/  odpredaj pozemkov v IBV Sihly pre manţelov Dušana a Máriu Chylových, bytom 

           Krušetnica č. 99; 

      2/  odpredaj pozemku – záhradky pri bývalom MNV pre p. Elenu Rončákovú, bytom  

           Krušetnica č. 208; 

      3/  odpredaj miestneho rigolu pre manţelov Pavla a Veroniku Dupčákových, bytom  

           Krušetnica č. 251, ktorý sa nachádza za ich rodinným domom; 

       

 D. VOLÍ 

 

       1/ - člena komisie na ochranu verejného poriadku 

 Lukáša FLOREKA, bytom Krušetnica č. 164; 

 

 E. SÚHLASÍ 

 

      1/ s poskytnutím finančných prostriedkov pre sl. Juditu Olešovú vo výške 150,- €; 

      2/ s poskytnutím finančných prostriedkov pre Rodičovské zdruţenie pri ZŠ s MŠ     

          Krušetnica vo výške 100,- €; 

      3/ s úpravou miestneho rigolu, ktorý sa nachádza za rodinným domom manţelov Pavla a 

          Veroniky Dupčákových, bytom Krušetnica č. 251; 

 

 F. UKLADÁ 

 

      1/ starostovi obce na návrh komisie ţivotného prostredia, výstavby a územného  

          plánovania dať doplniť rúru za p. Jána Repôňa, č. 161 na najhoršie miesto a zasypať; 

      2/ starostovi obce informovať sa na Ministerstve vnútra SR ohľadom spornej voľby  

          hlavného kontrolóra obce; 

      3/ starostovi obce poţiadať Okresné riaditeľstvo PZ SR, Okresný dopravný inšpektorát 

          v Dolnom Kubíne o vykonanie kontroly dopravného značenia; 

      4/ starostovi obce riešiť zabudovanie teplej vody verejných WC pri kostole; 

      5/ starostovi obce písomne upozorniť: 

          - p. Jozefa Janečka, č. 73 na nesprávne čistenie ţumpy; 

          - Roľnícke druţstvo so sídlom v Zákamennom na vyspravenie poľných ciest a výjazdov 

             hlavne v časti Kamenný; 

          - p. Ľubomíra Murína, č. 241 na vysvetlenie ohľadom výstavby strelnice v Osičinách; 

      6/ starostovi obce dať v rámci aktivačnej činnosti: 

          - opraviť obecný rozhlas na niţnom a vyšnom konci; 

          - zakryť kanalizačnú šachtu pri p. Erike Murínovej, č. 241; 

          - opraviť zábradlie v miestnej časti Zhoreliská; 

          - upraviť okolie materskej školy hlavne popri rieke; 

          - pokosiť cintorín; 

          T: do budúce zastupiteľstva 

       7/ starostovi obce cestou obecného rozhlasu, zverejnením na úradnej tabuli a webovej  

           stránke obce, informovať občanov o verejnom hovore, ktorý sa uskutoční dňa  

           29. 05. 2011 o 14.00 hod. v kultúrnom dome; 

           T: 23. 05. 2011 – 28. 05. 2011 

           



Keďţe program jednania bol vyčerpaný a ďalšie pripomienky neboli, starosta dal 

hlasovať za uznesenie. Uznesenie bolo jednohlasne schválené. Starosta obce poďakoval 

prítomným za účasť a zasadanie ukončil. 

 

Zapísala: Alţbeta Páterková 

 

Overovatelia:  Mgr. Terézia Pacoňová, v. r. 

   Mgr. Martin Bodorík, v. r. 

 

Starosta obce:  Jozef Stančík, v. r.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 











 



 

 

 

 

 

 

 

 
 


